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PROTOKÓŁ  NR 37 – 08 / 2005 
 

Z posiedzenia 
 

Komisji  Rewizyjnej  Rady Miasta Gdańska 
 

Które odbyło się w dniu 25 kwietnia 2005 roku 
O godz. 17.oo w sali 007 w Nowym Ratuszu 

ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku 
 

 
Posiedzenie Komisja rozpoczęła o godz. 17.oo 
 
Obecni na posiedzeniu według załączonej listy obecności, która stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Na stan ( 6 ) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło sześciu  
( 6 ), czyli było Quorum do podejmowania prawomocnych opinii i 
wniosków. 
 
Posiedzeniu przewodniczył radny SŁAWOMIR KOSAKOWSKI – 
Wiceprzewodniczący  Komisji. 
 
Po powitaniu zebranych poinformował, ze porządek obrad członkowie 
otrzymali. 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Rozpatrzenie bieżącej korespondencji. 
2. Sprawy wniesione, wolne wnioski. 
 
Radny Sławomir Kosakowski- wiceprzewodniczący Komisji 

- czy są uwagi, propozycje do przedstawionego porządek 
obrad? 

  Nie widzę – proszę o przegłosowanie – kto jest za przyjęciem 
porządku obrad? 
W wyniku głosowania -  6 glosami „za” – jednogłośnie porządek 
obrad został przyjęty. 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
 
 



PUNKT  1 
 

Rozpatrzenie bieżącej korespondencji 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Odczytam treść pisma, które skierowałem do Pana Prezydenta 
Adamowicza w sprawie zamiany lokali użytkowych przy ul. Długiej. 
Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
W piśmie tym wyraziliśmy jednoznaczne nasze stanowisko i czekamy na 
odpowiedź. 
 

- sprawa mieszkanki z ul. Chylebnickiej 9/10 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Sprawa dotyczy Pani Malinowskiej z ul. Chlebnickiej. Chodzi o wykup 
mieszkania.  
Zwróciliśmy się z pismem do Pana Prezydenta. Otrzymaliśmy 
odpowiedź, z którego wynika, że odbyło się spotkanie w dniu 11.o4. br. 
ale my nie wiemy jakie są efekty tego spotkania. 
Proponuję wystąpić ponownie do Pana Prezydenta aby poinformował 
komisję jakie są efekty tego spotkania. 
Proponuję następującą treść pisma: 
Jeżeli w wyniku interwencji Komisji Rewizyjnej organizowane jest 
spotkanie, to informować Komisję Rewizyjną przed terminem tego 
spotkania tak aby któryś z członków Komisji mógł w tym spotkaniu 
uczestniczyć.   
Jednocześnie zwracamy się o  poinformowaniu Komisji o ostatecznym 
rozstrzygnięciu sprawy.  
 
Członkowie Komisji – jednogłośnie 6 glosami „za” przyjęli 
zaproponowaną treść pisma. 
 
 

PUNKT  2 
 

Sprawy wniesione wolne wnioski 
 

Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Proponuję, aby członkowie Komisji zastanowili się nad potrzebą 
dokonania kontroli wykraczającej poza plan pracy Komisji. Może są 
jakieś miejsca, które wymagałyby naszej aktywności. Nie wiem, czy to 
jest już właściwy moment – chodzi o egzekucje czynszowy. Może 
jeszcze damy Panu Prezydentowi szanse na przeprowadzenie kontroli. 
 



Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
 Przeprowadzałem kontrolę w MOSiR  i zastanowiło mnie to, że są 
zarządzenia Prezydenta dotyczące zamówień publicznych i one nie 
dotyczą MOSiR. Czy to jest w jakiś sposób regulowane? 
Przedstawiciele MOSiR twierdzili, że te zarządzenia Prezydenta 
dotyczące zamówień publicznych ich nie dotyczą. 
 
Radny Jerzy Adamski – członek Komisji  
Oni mają prawo do zamówień publicznych. 
 
Radny Sławomir Kosakowski – Wiceprzewodniczący Komisji 
To dlaczego nie stosują. Powinno dotyczyć Urzędu i wszystkich 
jednostek. Czy MOSiR ma osobowość prawną? 
 
Radny Jerzy Adamski – członek Komisji  
Nie. Jest jednostką budżetową. Jednostki budżetowej mają swój 
regulamin. 
 
Radny Włodzimierz Byczkowski – członek Komisji 
Spytałem: czy mają jakiś regulamin ? Odpowiedzieli, że nie mają. 
 
Radny Jerzy Adamski – członek Komisji  
Według mnie zakłady budżetowe mogą mieć odrębne regulacje.  
 
Radny Sławomir Kosakowski – Wiceprzewodniczący Komisji 
Proponuję, aby wystąpić z zapytaniem do Pana Prezydenta. Proponuję 
następująca treść pisma: 
Komisja Rewizyjna RMG zwraca się do Pana Prezydenta o wyjaśnienie: 
jakie regulacje dotyczące stosowania prawa zamówień publicznych są 
stosowane w Urzędzie Miejskim, jednostkach budżetowych i zakładach 
budżetowych. 
 
Członkowie Komisji – jednogłośnie – 6 glosami „za’ przyjęli 
zaproponowaną treść pisma. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji radny Sławomir Kosakowski 
Czy są jeszcze jakieś wnioski, sprawy wniesione? Skoro nie ma, 
zamykam dzisiejsze posiedzenie Komisji.  
 
       Wiceprzewodniczący 
             Komisji  Rewizyjnej  RMG   
Protokół sporządziła 

M.Topczewska     Sławomir  Kosakowski  
 
 
Protokół sporządziła 
M. Topczewska 
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